
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 30 DE GENER DE 2008.

Quan són les 13:00 hores del dimecres 30 de gener de 2008, es reuneix al Saló d’Actes
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària i urgent
en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Sr.  Antoni Palerm Milla, per
part  d’UM;  Sr.  Manel  Romero  Romero,  i  Sr.  Miquel  Bujosa Picornell  per  part  del
PSOE;  Sr. Pere Joan Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  ACTES SESSIONS ANTERIORS.

Miquel Bujosa vol comentar que ,en relació al tema de la depuradora pensa que no
queda reflexat  suficientment el  compromís del Batle per intentar amb els tècnics de
l’Ibasan  ,  de  trobar  una  ubicació  millor  per  la  depuradora.  El  Batle  diu  que  el
compromís hi és i, que de fet, el proper dia 6 de febrer els convoca a una reunió a la seu
de Recursos Hídrics, per parlar d’aquest tema.

Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor.

2.-  DECRETS I CORRESPONDÈNCIA.

El Batle dona compte de la següent correspondència:

El  primer  punt  és  referent  a  l’assegurança  de  la  Torre  des  Verger,  de  la  qual
l’Ajuntament n’ha d’abonar el 25 %. Aprofita per explicar que l’Ajuntament ha fet un
pressupost més real de l’obra de manteniment que s’ha de fer a la mateixa, el qual és
més adequat que el que havien presentat els propietaris, representats pel Dr. Sevilla.
Aquest  pressupost  els  ha  sigut  remés  i  estam a  l’espera  de  resposta,  per  començar
l’abans possible amb l’obra.

També es fa referència a l’escrit de la Conselleria d’Agricultura, segons el qual se’ns
concedeix la  pròrroga per  adjudicar  l’obra  de reforma dels  camins del  Cireral  i  La



Galera.  El  Batle  vol  comentar  que  és  un  tema  que  es  complica  pel  fet  de  què  el
pressupost  és  molt  ajustat  i  ningú  es  vol  comprometre  a  fer-ho.  Ara  mateix  s’està
esperant  la  resposta  del  darrer  contractista  que  va  anar  a  veure-ho,  però  està  molt
complicat.

El tercer punt important és una convocatòria de subvencions  publicada al BOIB per a
conservació  i  millora  del  Patrimoni  Arquitectònic.  En aquesta  es  podria  incloure  el
projecte de la Torreta i també, el trespol de la Clastra de Sa Baronia, per exemple.

Miquel Bujosa vol comentar que a la curva de dalt de la Torreta  cada moment hi ha
accidents i  es toma la paret de pedra ,a més del  perill  que suposa per la gent i  pel
patrimoni.

Batle creu que és un tema de competència de carreteres, però que es podria sol·licitar
que asfaltessin de nou aquest tram per intentar evitar els accidents.

Com a darrer  punt  de la  correspondència  el  Batle  explica  que han tingut  entrada  a
l’Ajuntament de Banyalbufar diverses al·legacions referents al catàleg de camins, les
quals s’han estudiat inicialment juntament amb  Pep Massot i Toni Reinés, i de fet,
s’han  remés  oficialment  al  Consell  de  Mallorca  perquè  aquests  emetin  informe  en
relació a la part més tècnica de les al·legacions.

Pere Joan vol comentar que ells, el PP, en van presentar una referent a un defecte de
forma en la publicació de l’edicte que obria el termini d’exposició pública del catàleg.
Segons el PP ,en l’anunci no es diu on es pot consultar el catàleg, i demana que es
retrotregui  el  procediment  a  l’inici  de  la  publicació  del  catàleg,  perquè  es  puguin
presentar més al·legacions.

El Batle diu que el que pot avançar és que l’error de forma és una apreciació del PP,
perquè  en  l’enunciat  es  veu  molt  clar  on  es  pot  consultar,  i  de  fet  s’han presentat
nombroses al·legacions.
Pere Joan diu que hi ha gent que l’hi ha dit que no s’ha pogut consultar.

La Secretària diu que totes les al·legacions seran resoltes en el Ple que correspongui.

El batle diu que n’hi ha una de la Comunitat de Regants que pensa que és encertada,
perquè en el catàleg s’han inclòs totes les sèquies, i realment no és així, n’hi ha que
sempre han estat d’ús particular dels regants, i no públiques.

Pere Joan vol reiterar que defensaran la seva al·legació perquè creuen que ha de ser així.

3.- APROVACIÓ I HABILITACIÓ AL BATLE PER LA SIGNATURA AMB LA
CAIB D’UN CONVENI DE MULTES.

El Batle explica la problemàtica dels mesos que venen per endavant amb els cotxes mal
aparcats, etc. I més ara que tenim un aparcament molt gran, amb la qual cosa no hi
problemes e manca d’espai per estacionar els vehicles.



El problema és que si posem multes als cotxes mal estacionats , però no seguim tot el
procediment fins el final, es perd l’objectiu de la multa, així com es deixen de cobrar
moltes d’elles.

Pere Joan creu que és una mesura molt bona per Banyalbufar.

Miquel Bujosa diu que ja no hi ha excusa per què hi ha l’aparcament municipal nou.

Manel Romero recomana a l’instructor de les multes que en la primera fase es motivi
per l’agent perquè es posa una multa aquí i no allà, que les mesures siguin les mateixes
per tothom, amb equitat. Aprofita per demanar la situació actual del policia municipal,
perquè es diu que ha demanat el trasllat i creu que haurien de ser informats.

El Batle diu  que actualment està de baixa per malaltia, però que a ell també li ha arribat
extraoficialment aquesta informació, però ha de dir que oficialment no té coneixement
de que s’hagi sol·licitat cap trasllat.

Pere Joan diu que si és així, pel proper policia, es sol·liciti al Ministeri de l’Interior un
ajut com ha fet Estellencs, perquè a ells els hi paguen una gran part del seu sou.

Sotmès el punt a votació, el resultat fou de set (7) vots a favor.

4.-  APROVACIÓ  I  HABILITACIÓ  AL  BATLE  PER  LA  SIGNATURA  DEL
CONVENI DE LA TARGETA CIUTADANA.

Miquel  Bujosa  demana  si  només  és  útil  pel  transport  o  si  també  ho  és  per  les
instal·lacions esportives.

Batle diu que només és per transport, perquè el tema de les instal·lacions esportives
depèn d’un altre departament i s’ha de negociar a part. 

Sotmès el punt a votació, el resultat fou de set (7) vots a favor.

5.- PRECS I PREGUNTES

Margarita Barceló vol saber com estan les negociacions referent al transport escolar dels
nins d’entre 3 i 6 anys.
El Batle diu que ja es van fer les peticions oportunes, i se’ls va donar la paraula de que
aquest tema s’arreglaria i ja no han tornat a saber res més. El Batle creu que podrien
anar-hi juntament amb un representant de cada partit polític i presionar un poc més i
saber si han arreglat alguna cosa.

Margarita Barceló demana si ja s’ha pagat a l’empresa i el Batle diu que això és un tema
del que s’encarrega la persona que varen designar com a representant dels pares. Que
l’Ajuntament només feia de dipositari.



Margarita vol saber també com està el portell de Ses Escoles, i si es possible tancar-ho
un poc més ,perquè els nins no hi vagin.
El Batle diu que es va enviar a l’Assegurança i s’està esperant la resposta. En quant al
tancament, hi ha unes barreres que no es poden botar, però els tutors dels nins hi han de
tenir un poc de cura. 
Margarita també comenta que a la vora del camp de futbol de Ses Escoles, hi ha un
safareig d’un particular que no té cap tipus de protecció i els nins hi poden guaitar i
caure-hi, a veure si es podria parlar amb el propietari perquè hi poses alguna mesura de
protecció.

El Batle diu que es pot parlar amb el propietari ,però que a Banyalbufar són molts els
indrets amb un cert perill si no es té cura dels més petits, però que per la proximitat amb
el camp de futbol es pot parlar amb el propietari i intentar que faci alguna cosa.

Pere Joan vol comentar que les peticions que es fan a un Ple s’han de complir amb la
mesura del possible, i que el més d’agost es va parlar de la manca de faroles al camí des
Cireral i que fins fa poc no s’ha arreglat. Diu que el Batle hauria de fer més voltes pel
poble per veure el que està malament.

El Batle diu que ell viu al poble ,i que fa moltes voltes per tot.

Pere Joan diu que al carrer Major, es va llevar una farola per fer una obra a una casa i no
s’ha tornat a col·locar.

El Batle diu que el promotor de l’obra està avisat i que ho arreglarà, però que de totes
maneres si no es fa aviat ,se li enviarà una carta per escrit.

Pere Joan, diu que a l’Ordenança reguladora de l’ICO , hi ha un apartat ,el 3, que no
s’entén molt bé o que no està ben redactat.
La Secretària explica que l’ICO a l’Ajuntament de Banyalbufar es paga juntament amb
la taxa, però que també es pot fer es pagar la taxa i un cop atorgada la llicència PAGAR
L’ICO.
Pere Joan demana a Toni Palerm si enviarà els darrers extractes dels comptes corrents, i
també vol saber quin és el criteri per concedir llicència per posar taules i cadires els
comerços al carrer.
El Batle diu que el tècnic municipal va un informe per veure si és possible la col·locació
sense obstruir el pas de vianants, etc.

Manel Romero demana com està un tema referent a un IVA que es reclamava a l’any
2002.
La Secretària explica, que no sap si parlen del mateix, però fa uns mesos es va rebre una
devolució per aquest concepte.

També vol saber si s’ha rebut documentació sobre un “apagón analógico” que tindrà
lloc al 2010

Joan Peralta diu que Banyalbufar és molt singular , ja que la recepció es fa per fibra
òptica, no és ni analògica ni digital. L’emissió que es fa ara a través del repetidor està
preparada pel canvi.



Manel diu que segons tècnic li ha dit que la ubicació del repetidor no és bona i que quan
faci mal temps no es veurà bé.
També demana si s’han recepcionat les obres del Port des Canonge, al que se li contesta
que encara no.
Miquel Bujosa demana pel punt verd , si està acabat i diu que quan ho estigui que es
faci saber, i demana pel tema del fems. El Batle diu que casi està apunt d’acabar-se i ,
en quant al fems , ja s’estan fent transports a Palma, que abans ho havia de fer una
empresa i es farà un estudi en breu per calcular tot el cost d’un sistema de recollida
selectiva complet per a tot el poble i aprovar-ho en el proper pressupost.

No havent més temes a tractar, quan són les 14:20 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 30 de gener de 2008.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA


